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HÄRNÖSANDS ORIENTERINGSKLUBB 

årsmötesprotokoll 2020‐03‐09 
 

Plats:   HOK‐stugan på Vårdkasen  
Tid:   kl. 18.00 ‐ 21.00.  
Närvarande:  19 st., enligt röstlängd,  
Kvällen inleddes med soppa, bröd och fika.  
 
Organisationsnummer: 888000‐8548 
 
§   1.  Mötets öppnande 
 

Per Edström förklarar årsmötet öppnat.  
 

 
§   2.  Fastställande av röstlängd för årsmötet 
 

Årsmötet beslutar att upprätta en närvarolista som vid behov skall fungera som 
röstlängd. 

 
§   3.  Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 

 
Årsmötet beslutar att till mötesordförande välja Annalena Sjölund och till 
mötessekreterare välja Christina Engström. 

 
§   4.  Val av protokolljusterare tillika rösträknare för mötet 
   

Årsmötet beslutar att till protokolljusterare och tillika rösträknare välja Lena 
Abel och Leif Selling.  
 

§   5.  Fråga om årsmötet har utlysts på rätt sätt 
 

Kallelse har skett genom hemsidan, e‐post och annons i Tidningen 
Ångermanland. Handlingar har legat tillgängliga i klubbstugan.  
 
Årsmötet beslutar att godkänna kallelseförfarandet.  

 
§   6.  Fastställande av föredragningslista 

 
Årsmötet beslutar att fastställa utsänd föredragningslista.  
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§   7.  a. Styrelsens och kommittéernas verksamhetsberättelse för det senaste  
verksamhetsåret 
 
Verksamhetsberättelsen har funnits tillgänglig för medlemmarna. Har skickats ut 
via e‐post och funnits i klubbstugan. Utdelades även på årsmötet. Några 
kommentarer nedan. 
 
Styrelsen. Per Edström informerade om årets omfattade verksamhet. 2019 blev 
HOK‐stugan färdig, vilket inneburit en påtaglig förbättring för genomförandet av 
exempelvis ungdomsträningar, onsdagsträningar och Härnö trail. Härnö trail och 
Hitta Härnösand har genomförts, vilket är två aktiviteter som inte bara 
genererat de pengar som klubben behöver, utan som också bidragit till den 
mycket positiva syn som finns på klubben. Vidare har HOK sålt stugan på 
Högslätten till Härnösands gymnasium. Dessutom har klubben uppnått alla mål 
och delmål i Vision 2020. Per nämnde också den nya policy som tagits fram 
utifrån Riksidrottsförbundets krav på att alla ungdomsledare måste uppvisa ett 
begränsat registerutdrag varje år.  
 
I planerna framåt ingår ett förslag om ny organisation med kommittéer och 
ansvariga som ska fånga upp engagemanget från klubbdagen i höstas. En viktig 
del av budgeten är det nya förråd som ska byggas på Vårdkasen. Tillsammans 
med Härnösands kommun kommer HOK att bygga en permanent ”Tarzanstig” 
på Vårdkasen.  

 
Kommittéernas verksamhetsberättelser redovisades i korthet (se även skriftlig 
verksamhetsberättelse). Kortfattade kommentarer från respektive kommitté 
även om verksamhetsplanen (se vidare § 11.) 
 
Kartverksamheten. DM‐tävlingarna i augusti som HOK stod som arrangör för 
genomfördes på nyreviderade kartor över tävlingsområdena på Murberget och 
Geresta. Det är svårt att få tag i professionella kartritare, och många kontakter 
har tagits kring detta. Nya kartritare välkomnas, och för intresserade 
medlemmar finns möjlighet att gå utbildning i detta. 2020 års tävlingskarta 
kommer att ritas av Nils‐Göran Olsson.  
 
Markkontakter. Ingen representant närvarande.  
 
Träning. Ingen representant närvarande. Torbjörn Engberg pekade på den 
förändring som gjorts, nämligen att Härnösandsserien döptes om till 
torsdagsträning, och i och med det också fick en friare form.  
 
Tävlingsansvarig. Ansvarige lyfte särskilt fram Ösaträffen där många HOK:are 
deltog. Det var flera tävlingar på samma plats, supervarmt och vi bodde i en 
trevlig, luftkonditionerad bystuga i Runemo.  
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När det gäller planerna för 2020 nämndes bl.a. tävlingar i Uppsala 24‐26 april, 
10mila med fyra lag anmälda, klubbresa till Orsa Grönklitt under 
Kristihimmelfärdshelgen eller som alternativ för den som vill tävla på 
hemmaplan Tour de Medelpad samma helg, och Venla‐/Jukola‐kavlen i juni med 
ett damlag anmält.  
 
Ungdomskommittén. Klubben har under året haft 17 ungdomsledare samt en 
ledare som ansvarat för en vuxengrupp. Klubben testade att ha en klädbytardag 
vilket fungerade bra. Nytt för året var att O‐ringens ungdomsstafett 
genomfördes med klubblag. HOK deltog där med ett lag. Fyra ledare gick 
barntränarutbildning under hösten.  
 
Träningarna kommer att fortsätta på tisdagar och torsdagar, och en målsättning 
är att få fler medlemmar att också delta på torsdagsträningarna.  
 
Arrangemang. Ansvarige berättade om det gångna årets två mycket lyckade 
arrangemang, DM långdistans med arena vid Gerestaskolan och DM stafett på 
Murberget.  
 
I augusti 2020 kommer en distriktstävling att arrangeras på en nyreviderad karta 
över det nya tävlingsområdet Hornsjömon.  
 
Vi fick också ta del av den långsiktiga planeringen gällande arrangemang, där det 
bl.a. finns planer för att arrangera DM medeldistans 2021 samt en 
skidorienteringstävling samma år. Diskussioner pågår också om att lämna in en 
ansökan om att arrangera USM 2024.  

 
Stug‐ och materiel + Enhetsansvarig. Under året har mycket arbetet skett för ett 
fortsatt iordningsställande av stugan, som blev färdig hösten 2018. 
 
Det är en ny låslösning på gång, vilket det kommer mer information om i 
dagarna, bl.a. på hemsidan. Det ska också bli ett nytt förråd på Vårdkasen.  
 
HittaHärnösand. HittaHärnösand har fortsatt vara en mycket uppskattad 
aktivitet hos Härnösandsborna. Kartorna har funnits på ICA Maxi och på 
hittaharnosand.se. En liten nedgång i antalet deltagare har man sett jämfört 
med tidigare år. 
 
Det planeras för fyra kartsläpp under 2020. Eventuellt kommer HittaHärnösand 
följande år gå in i det nationella HittaUt och då få namnet HittaUtHärnösand.  
 
Trivselkommittén. Som vanligt suverän service med mat, fika, marka vid div. 
arrangemang. En Muurikka har köpts in, vilken invigdes i samband med DM‐
tävlingarna i augusti, och visade sig bli en succé. Tack Sarah & Co!  
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Klubbkläder. Ingen representant på plats.  
 

Årsmötet beslutar att lägga verksamhetsberättelserna till handlingarna.  
 
b. Styrelsens förvaltningsberättelse för det senaste räkenskapsåret 
Per Edström redogjorde för resultatrapport och balansräkning.  
 
Tidigare har det varit eftersläpning i faktureringen, men vid det här bokslutet är 
alla konton fullt ikapp. Som en förbättringsåtgärd har man ändrat en del rutiner 
kring faktureringen till medlemmar.  
 
Årsmötet beslutar  
a) att godkänna och fastställa resultat‐ och balansräkning för 2019. 
b) att styrelsens förvaltningsberättelse för det senaste räkenskapsåret läggs till 

handlingarna.  
 

§   8.  Revisionsberättelse 
Revisionsberättelsen lästes upp av Marie‐Louise Engberg.  
Revisorerna Johanna Bygdell och Mattias Allberg föreslår i sin skriftliga 
berättelse att styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  
 
Årsmötet beslutar att revisionsberättelsen läggs till handlingarna. 

 
§   9.  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
   

Årsmötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019. 
 
§ 10.  Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner 
 
  Inga motioner har inkommit. 
 

Styrelsens förslag: 
 
a) Medlemsavgifter. Styrelsen föreslår oförändrade avgifter vilket innebär att 

medlemsavgifterna för år 2021 blir för familj 600 kr, vuxen 300 kr och 
ungdom 150 kr. 

 
Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag.  
 
b) Regler för avgifter och ersättningar. Styrelsen föreslår att reglerna för 

avgifter och ersättningar lämnas oförändrade. De kompletteras med att HOK 
betalar anmälningsavgifter för stafettlag. Detta fastställs för 2020 enligt 
bilaga.  
 

Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag.  
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c) Vision HOK 2020. Styrelsen föreslår att fastställa den senaste versionen av 

Vision HOK 2020 som slutlig och lägga den till handlingarna enligt bilaga. 
Vidare föreslår styrelsen att årsmötet ska uppdra till styrelsen att initiera och 
driva ett nytt framtidsarbete.  
 

Årsmötet beslutar att fastställa Vision HOK 2020 som slutlig och lägga den till 
handlingarna, samt uppdra till styrelsen att initiera och driva ett nytt 
framtidsarbete.  
 
Detta arbete behöver formas av det medlemmarna vill, varför styrelsen 
tacksamt tar emot förslag på hur klubben kan arbeta med detta.  

 
d) Likabehandlingsplan. Styrelsen föreslår att den justerade 

likabehandlingsplanen (bilaga 3) fastställs av årsmötet och att uppdatering 
därefter sköts av styrelsen.  
 

Årsmötet beslutar att fastställa den justerade likabehandlingsplanen samt att 
uppdra åt styrelsen att uppdatera likabehandlingsplanen vid behov.  
 
e) Kommittéer och ansvariga i HOK. Styrelsen föreslår att årsmötet beslutar om 

att årsmötet – utöver de val stadgarna föreskriver – väljer fullt bemannade 
kommittéer och därtill ansvariga.   
 
Vidare föreslår styrelsen att förslag till bemanning av kommittéer och 
ansvariga tas fram i ett bredare arbete i klubben, där valberedningen ingår.  

 
Förslagen har sin grund i en vilja att synliggöra det arbete som görs och behöver 
göras i klubben. Några ändringar finns jämfört med det ursprungliga förslaget, 
nämligen att ingen vuxenkommitté inrättas nu, SPORTident‐ansvarig föreslås 
ingå i kommittén teknik och sekretariat, samt en ändring av benämning gällande 
kommunikationsansvarig som föreslås innebära ett snävare uppdrag kring 
klubbintern kommunikation.  

 
Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag och med ovan nämnda ändringar.  
 

§ 11.  Fastställande av verksamhetsplan och budget för kommande räkenskapsår 
Per Edström redogjorde för budgeten, och kommenterade då särskilt några 
poster. Medlems‐ och startavgifterna har ökat, vilket innebär att verksamheten 
växer. Vinsten vid Härnö trail blev högre än förväntat. Klubben har byggt upp ett 
klädlager. Tillträdande kassören kommer inte att arvoderas. Det nya förrådet 
uppskattas kosta 450 000 kr. I budgeten finns förslag på vilka intäkter som kan 
användas för att täcka denna kostnad.  
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Verksamhetsplanen för 2020 redovisades i korthet i samband med 
föredragandet av verksamhetsberättelsen (se ovan § 7. a. samt skriftlig 
verksamhetsplan). 

 
Årsmötet beslutar att fastställa föreslagen verksamhetsplan och budget för 
2020. 

 
§ 12.   Val 
   

Valberedningens förslag redogjordes för av Christina Engström.  
 
a) Val av föreningsordförande 
 
Årsmötet beslutar att välja Per Edström (700212‐7830) till ordförande för en tid 
av ett år. 
 
b) Val av tre ledamöter till styrelsen 
 
Årsmötet beslutar att till styrelseledamöter för en tid av två år välja Johanna 
Bygdell (820528‐7801) (nyval), Björn Larsson (790623‐7610) (omval) och Ulf 
Lindahl (681228‐3916) (omval).  
 
Kvarstår i ytterligare ett år gör Johan Engström (730128‐0413), Pelle Molin 
(680420‐7931) och Alexander Norberg (830104‐2910) på fyllnadsval. 
 
c) Val av revisorer 
 
Årsmötet beslutar att till revisor för en tid av två år välja Eva Wiklander (nyval), 
samt att till revisorssuppleant för en tid av ett år välja Martin Stattin (omval). 
 
Kvarstår som revisor i ytterligare ett år gör Mattias Allberg. 

   
  d) Val av valberedning 

 
Årsmötet beslutar att till ledamot i valberedningen, för en tid av tre år, välja 
Therese Rahm. 
 
Två år kvar på sin mandattid har Christina Engström och Erik Borglund har ett år 
kvar. 

 
  e) Val av ombud till SDF‐möten m.m.  

 
Årsmötet beslutar att uppdra till styrelsen att utse erforderliga ombud att 
representera klubben. 
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f) Val av kommittéer och ansvariga för verksamhetsområden 
 
Årsmötet beslutar att utse följande personer att ingå i kommittéer respektive 
vara ansvariga för verksamhetsområden under 2020.  
 
Värt att notera är att detta inte ska uppfattas som om kommittéerna är stängda 
för andra personer att delta i, utan organisationen är flexibel, så att alla som vill 
engagera sig är välkomna att göra det. Syftet är, som tidigare sagts, att 
synliggöra det arbete som görs och behöver göras.  

 
Kommittéer för 1 år 
 
Hitta Härnösand: Mattias Nordlander (sammankallande), Göran Abel, Lena Abel, 
Mattias Allberg, Åke Bergkvist, Erik Borglund, Per Edström, Willy Galin, Per 
Hansson, Ulf Lindahl, Jan Lundgren, Pelle Molin, Magnus Nordgren, Johanna 
Selling, Leif Selling, Magnus Selling, Martin Stattin 
 
Härnö Trail: Per Edström (sk), Torbjörn Engberg, Per Hansson, Pelle Molin, Lars 
Rahm, Martin Stattin 
 
Mark: Erik Borglund (sk), Pekka Bader, Staffan Barrefalk, Jan Lundgren 
 
Stug och materiel: Björn Larsson (sk), Pekka Bader, Mikael Edfors, Per Hansson, 
Krister Nordlund, Johanna Selling 
 
Teknik och sekretariat: Erik Borglund (sk), Willy Galin, Lars Rahm, Martin Stattin, 
Mattias Wiklander 
 
Trivsel: Sarah Djärv (sk), Lena Abel, Berit Selling, Johanna Lindahl, Anna Stattin, 
Therese Rahm 
 
Ungdom: Susanna Edström (sk), Lena Abel, Sarah Djärv, Per Edström, Marie‐
Louise Engberg, Torbjörn Engberg, Christina Engström, Johan Engström, Eva 
Galin, Ulf Lindahl, Pelle Molin, Magnus Nordgren, Mattias Nordlander, Therese 
Rahm, Johanna Selling, Martin Stattin  
 
Ansvariga för 1 år 
 
Arrangemang: Torbjörn Engberg, Magnus Nordgren 
 
Kart: Magnus Nordgren, Mattias Johansson  
 
Kläd: Magnus Selling, Kristin Lindström 
 
Klubbintern kommunikation: Christina Engström, Therese Rahm 
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Mtb‐orientering: Erik Borglund 
 
Skidorientering: Torbjörn Engberg 
 
Tränings‐ och tävlingsprogram: Torbjörn Engberg  
 

§ 13.  Övriga frågor 
 

Inga övriga frågor fanns att diskutera.  
 
Till avgående kassör Jonas Lundgren riktas ett varmt tack, och Per Edström 
kommer att vid tillfälle överlämna ett presentkort till honom.   
 
Tack och vackra blombuketter utdelas till mötespresidiet Annalena Sjölund och 
Christina Engström. 

 
 
§ 14.  Mötets avslutning 

 
Mötesordföranden, Annalena Sjölund, förklarar årsmötet avslutat. 
 

 
…………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

Annalena Sjölund   Christina Engström    
mötesordförande  mötessekreterare 
 
 
Justerare: 

 
…………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

                       Lena Abel   Leif Selling 
 


